
 

 

Styrelsemöte 190618       
        
Närvarande: Nada, Lena, Camilla, Robban, Ronny och Tove      

 

 
Mötets öppnade       

 

Dagordningen fastställs     

 

Föregående mötesprotokoll gås igenom      

 

Medlemsantalet har ökat från 135 till 177 medlemmar och föreningens ekonomi är stabil.  

 

Ronny informerade från Byalagsträffen den 27 maj. Vi har fortfarande inte fått något konkret svar 

angående vår skrivelse till Stadsbyggnadsnämnden och Stadsbyggnadsförvaltningen gällande 

upprustning av Fabriksgatan i Ödåkra daterad 180120. Vi skall fortsätta jobba med frågan. Ronny 

tog också upp frågan angående möteslokal - vart skall vi ta vägen?  

 

Ronny och Lena informerade om mötet med kommunen 11 juni angående hur stationsorterna 

skall växa och utvecklas. 

 

I samband med att Ödåkra Gymnastikförening skall dela ut sina reklamblad, vecka 33, skall även 

byaföreningen dela ut information och försöka värva flera medlemmar. Lena tar kontakt med 

Tove. Lena tar även kontant med Ege Kopia angående kostnad.  

 

En del frågor från styrelsemöte 16 april tog vi heller inte upp i dag. Dessa får diskuteras på nästa 

möte.   

 

Tove fixar kaffe och kaka till augustimötet.  

 

VI ÖNSKAR ALLA EN SKÖN SOMMAR ☺ 

 

 

Nästa möte är tisdag 20 augusti kl 19 – 20.30 i Scoutlokalen.  

 

 
 

  

    


